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Fråga gällande hur flexibla enheten är om man inte kan använda ett hjälpmedel under 
en period, blir man av med det och behöver få det förskrivet igen? Svar att 
verksamheten är generös men de gör en bedömning om behovet verkligen finns. 

Kommentar från rådet gällande bristen på samordning när man har olika hjälpmedel 
från olika verksamheter. Önskemål att användaren har en kontaktperson för alla 
hjälpmedel. Anna tar med sig frågan. 

Fråga gällande om Region Halland har planer på att införa avgifter för hjälpmedel. Inga 
sådana planer finns än men vissa kommuner tar betalt för till exempel hembesök. 

§ 40 Ärendelistan 

Beslut 
Råden beslutar 

I. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Ärendelistan uppdaterades. 

§ 41 Inbjudan av gäster till kommande möten 

Beslut 
Råden beslutar 

I. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet 
o Katrin Håkansson, Region Halland/Falkenbergsnämnden, deltar på nästa möte och

redovisar utvecklingsarbete om tillit.

§ 42 Övriga frågor 

Gun Engström har önskemål om att flytta mötet den 7 december till ett nytt datum, mer 
information kommer. 
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